
Protokół Nr 1/2014
posiedzenia Komisji Zdrowia i Uzdrowisk

Rady Powiatu Nowosądeckiego
w dniu 15 grudnia 2014 roku

Realizowany porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku posiedzenia.
2. Wybór  Wiceprzewodniczącego  Komisji  Zdrowia  i  Uzdrowisk  Rady  Powiatu 

Nowosądeckiego.
3. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
4. Zamknięcie posiedzenia.

Ad. 1.
Przewodniczący Komisji Włodzimierz Oleksy otworzył posiedzenie i przywitał
wszystkich przybyłych.
W obradach uczestniczyło 6 Członków Komisji oraz zaproszeni goście:

Dorota DOBROWOLSKA        - Kierownik Zespołu Zdrowia i Spraw Obywatelskich,
Sławomir KMAK         -  Dyrektor  SPZOZ  –  Szpitala  im.  J.  Dietla  
                                                     w Krynicy-Zdroju,

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego Protokołu.
Przewodniczący Komisji Włodzimierz Oleksy  przedstawił porządek posiedzenia  
i poddał go pod głosowanie.
Porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie.

Ad. 2.
Przewodniczący  Komisji  Zdrowia  i  Uzdrowisk  Włodzimierz  Oleksy zgłosił 
kandydaturę  Pana  Stanisława  SUŁKOWSKIEGO  na  stanowisko 
Wiceprzewodniczącego Komisji.

Pan Stanisław SUŁKOWSKI wyraził zgodę na kandydowanie.

Przewodniczący  Komisji  Włodzimierz  Oleksy poddała  pod  głosowanie 
kandydaturę  Pana  Stanisława  SUŁKOWSKIEGO  na  stanowisko 
Wiceprzewodniczącego Komisji Zdrowia i Uzdrowisk RPN.

Za kandydaturą 5 członków Komisji, przeciw – 0, wstrzymało się –1. 

Wiceprzewodniczącym Komisji Zdrowia i Uzdrowisk Rady Powiatu Nowosądeckiego 
został Pan Stanisław SUŁKOWSKI.

Ad. 3.
Dyrektor SPZOZ – Szpitalu im. J. Dietla w Krynicy-Zdroju Sławomir Kmak przed-
stawił informację na temat bieżącej sytuacji  w Szpitalu. Jednym z problemów jed-
nostki jest zakup aparatu USG. Dyrektor wystosował pismo w tej sprawie na Zarząd 
Powiatu Nowosądeckiego. 
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W I półroczu 2014 r., Szpital poniósł nakłady inwestycyjne w kwocie 353.772,28 zł. W 
związku z odmową MRPO na wydłużenie terminu realizacji projektu pn. „Poprawa ja-
kości leczenia poprzez rozbudowę i modernizację Szpitala im. dr J. Dietla w Krynicy 
Zdroju” z uwagi na trwający proces z wykonawcą inwestycji, Szpital nie miał możliwo-
ści rozliczenia kosztów kwalifikowanych w kwocie 1.534.201,60 zł w tym dofinanso-
wanie 60% tj. 920.520,96 zł. Dyrektor podkreślił, iż jednostka ma wiele problemów, 
m.in. związanych z rozbudową, trwają też negocjacje z NFZ, kolejny problem to zwią-
zany z personelem, część osób odeszła do Medikoru, zmniejszyła się także znacznie 
liczba porodów, co pociąga za sobą znacznie obniżenie przychodów dla szpitala. 
Zdaniem Dyrektora na wymogi związane z rozbudową, szpital ma zbyt małą liczbę 
lekarzy. 
Przewodniczący Komisji Zdrowia i Uzdrowisk Włodzimierz Oleksy  poddał pod 
głosowanie wniosek komisji do Zarządu Powiatu Nowosądeckiego w sprawie zwięk-
szenia środków finansowych w dziale 851 – Ochrona Zdrowia, na dotację dla SPZOZ 
– Szpitala im. J. Dietla w Krynicy-Zdroju na dofinansowanie  zakupu aparatu USG w 
w/w jednostce w wysokości ok. 150 000 zł., w 2014 roku.
Wniosek został przyjęty jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu.
Członek Komisji Antoni Poręba zwrócił się z prośbą, aby na jedno z kolejnych po-
siedzeń komisji  została przygotowana konkretna informacja nt. sytuacji  finansowej 
Szpitala, prognozy kontraktu, oraz to jaka jest szansa na wykonanie zaleć rozporzą-
dzenia Ministra Zdrowia w sprawie wymagań jakim powinny odpowiadać pod wzglę-
dem fachowym i sanitarnym pomieszczenia i urządzenia zakładu opieki zdrowotnej. 
Wiceprzewodniczącego  Komisji  Stanisław  Sułkowski  przyznał,   iż  Szpital  w 
Krynicy Zdroju otrzymał najniższe środki w województwie małopolskim. 

Ad. 4.
Przewodniczący Komisji Włodzimierz Oleksy podziękował zebranym za przybycie
i zamknął posiedzenie.

 Przewodniczący
Komisji Zdrowia i Uzdrowisk RPN

 Włodzimierz Oleksy

Protokołowała: Anna Walczak
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